
Z A P I S N I K 
 
Sa sjednice redovne  Skupštine Hrvatskog konjičkog saveza održane 29. prosinca 2022. god. u Dvorani 
za šah i bridž, Trg Krešimira Čosića 11, Zagreb. 
Sjednica je s radom započela u 16.00 sati. 
 
AD 1 
Predsjednik HKS-a gosp. Kovačić  pozdravio je prisutne i zahvalio im na dolasku. 
 
AD 2 
Gosp. Kovačić predložio je sastav radnog tijela Skupštine kako slijedi: 
Verifikacijsko povjerenstvo – Sanda Kulić, Christian Barbić i Milan Palčić 
Zapisničar – Martina Hercigonja 
Ovjerovitelji zapisnika –Andrea Novak Djelmić i Marko Ulaga 
Obzirom da nije bilo drugih prijedloga isti su jednoglasno usvojeni. 
 
AD 3 
Gosp. Kovačić pozvao je Verifikacijsko povjerenstvo da preuzmu dokumentaciju. 
Nakon verifikacije evidencijskih listića Povjerenstvo je obavijestilo prisutne da se Skupštinsko tijelo 
sastoji se od 53 redovne članice s pravom glasa od kojih su prisutna 34 predstavnika.  
Verifikacijsko povjerenstvo utvrdilo je kvorum i sjednica može započeti s radom. 
 
AD 4 
Zapisnik sa izvanredne izborne sjednice Skupštine održane 01.09.22.god. jednoglasno je usvojen. 
 
AD 5 
Gosp. Kovačić obavijestio je prisutne da je u za to predviđenom roku na Ured HKS-a pristigao jedan 
prijedlog dopune dnevnog reda od KK Evago. Prijedlog je prihvaćen a o istome su obaviještene sve 
članice. 
Gđa. Poljaković, predstavnica KK Istra, predložila je zamjenu mjesta točke 9. Dnevnog reda sa točkom 
6. Mišljenja je da bi prijedlog o načinu raspodjele sredstava trebao biti prije usvajanja Financijskog 
plana za 2023.god.. 
 
Gosp. Kovačić rekao je da je točka 9. u potpunosti u planu rada Izvršnog odbora te da će isto biti 
jedna od točaka sljedeće sjednice IO-a. Danas je potrebno samo donijeti zaključak da se IO zadužuje 
izraditi Pravilnik o donacijama, nagradama, potporama i sufinanciranju troškova članovima HKS-a a IO 
je taj koji donosi konačnu Odluku. 
Sve što se odnosi na sufinanciranje određenih aktivnosti mora biti regulirano na drugačiji način nego 
što je to bilo do sad. 
 
Gđa. Knežević, predstavnica KK Evago smatra da ako je prijedlog Zaključka u redu da nema razloga da 
se prijedlog gđe. Poljaković ne prihvati. 
 
Gosp. Šimleša, predstavnik SKK Sv. Juraj također podržava prijedlog gđe. Poljaković jer smatra 
potrebnom diskusiju na tu temu kako bi se dobilo više informacija. 
 
Gosp. Kovačić rekao je da točka obuhvaća i raspravu kao i određene sugestije a kako bi IO HKS-a 
dobio uvid u mišljenje većine.  
Prijedlog da se točka 9. zamijeni točkom 6. dat je na glasanje te usvojen većinom glasova. 
 
Gosp. Šimleša smatra da nije u redu da predsjednik saveza ima punomoći klubova koji nisu u 
mogućnosti prisustvovati sjednici. Gosp. Kovačić rekao je da Statut ne priječi davanje punomoći. 



 
Usvojen je sljedeći    

     DNEVNI RED 

1. Otvaranje sjednice Skupštine i utvrđivanje redovnih članica HKS-a koje su pristupile Skupštini 

2. Izbor radnih tijela sjednice Skupštine HKS-a: 

     - Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

     - Izbor tri člana povjerenstva za verifikaciju predstavnika redovnih članica 

3. Izvješće povjerenstva za verifikaciju predstavnika redovnih članica 

4. Verifikacija zapisnika sa izvanredne izborne Skupštine 01.09.2022.god. 

5. Glasanje o prijedlogu Dnevnog reda 

6. Donošenje Zaključka o zaduživanju Izvršnog odbora za hitnu izradu Prijedloga pravilnika o 

donacijama, nagradama, potporama i sufinanciranju troškova članovima HKS-a 

7. Donošenje Plana rada i Financijskog plana za 2023.god. 

8. Prijem novih članica 

9. Donošenje zaključka o zaduživanju predsjednika HKS-a da urgira pri Ministarstvu zaduženom za 

poljoprivredu 

10. Razno 

AD 6 

Gosp. Kovačić zamolio je predstavnicu kluba KK Evago da iznese prijedlog. 

Gđa. Knežević rekla je da Pravilnikom treba biti propisano temeljem čega će određena osoba ili klub 

imati pravo na financijsku potporu. Pravilnikom će biti osigurana transparentnost, poticati će se 

izvrsnost i postizanje što boljih rezultata te će svi biti upoznati s onime što mogu očekivati. 

Predlaže da se u rad uključe i sportski odbori i da se sredstva podijele sukladno dobiti HKS-a. 

Gosp. Kovačić otvorio je raspravu. 

Gđa. Kovačević, predstavnica discipline daljinsko jahanje u IO-u te predstavnica KU Konji gizdavi 

iznijela je sljedeći prijedlog: 

Osnovni kriteriji  

Na godišnjoj razini se raspodjele sredstva na ove četiri kategorije ovisno koliko ima sredstava u 

omjeru 25% za svaku kategoriju. 

Unutar svake kategorije (1-4) dijeli se jednakomjerno iznos po broju disciplina ili kategorijama za 

edukaciju ili broju klubova.  



Svaka tri mjeseca IO utvrđuje stanje potrošenih sredstava i u zadnjem tromjesečju može 

prenamijeniti sredstva u slučaju da neki od disciplina ili stručnog osoblja nisu podnijeli 

prijedlog za iskorištavanje sredstava, a u korist onih koji su podnijeli zahtjev. 

Podmiruju se troškovi koji su navedeni da se priznaju u mjeri u kojoj je za određenu kategoriju 

predviđeno sredstava u toj godini.  

U slučaju rebalansa financijskog plana tijekom godine (npr. pribavjanje sponzorskih sredstava) u 

smislu viška, dio koji se preraspodijeli u svrhu ovih „subvencija“ dijeli se po jednakom ključu. 

U slučaju da je manje ista metoda.  

1. Edukacija sportaša po disciplinama: 

5 disciplina 

Što se priznaje: 

- Prijedlog edukacije od strane stručnog odbora, odobrenje od strane IO 

- Troškovi koji se priznaju: putni trošak, eventualno smještaj, naknada za edukaciju po 

danu za domaće predavače EUR 80, za strane predavače EUR 120 po danu 

- U godini svaka disciplina max. dvije edukacije 

 

2. Edukacija stručnog osoblja: 

Suci, veterinari, postavljači parkura i treneri 

Što se priznaje: 

- Smještaj, trošak puta 

- Trošak edukacije (naknada koja se plaća) 

 

3. Trening reprezentacija 

4 discipline 

Što se priznaje: 

- Smještaj, trošak puta 

- Trošak trenera EUR 80 po danu ili za strance EUR 120 po danu 

 

4. Potpore klubovima za organizaciju utakmica 

Retroaktivno na kraju godine a ovisno koliko sredstava ostane nakon edukacija da se podijeli 

jednakomjerno među klubovima koji su organizirali utakmice u tekućoj  godini.  

Gosp. Kovačić zahvalio je gđi. Kovačević na prijedlogu. 

Gđa. Knežević napomenula je da je od 01.01.23.god. na snazi novi Zakon o sportu te će većina 

troškova ići iz državnog proračuna. Treba predvidjeti sufinanciranje troškova obrazovanja trenera 

koje će provoditi ustanove za obrazovanje. Postoji mogućnost dobivanja dozvola za rad. 

Gđa. Knežević predlaže osnivanje radne skupine koja će raditi na izradi Pravilnika. 

Gosp. Kadić, predstavnik Zagrebačkog konjičkog saveza obavijestio je prisutne da je pokrenuta 

inicijativa za obrazovanje trenera na sportskom učilištu na području grada Zagreba a čije će 

školovanje trajati godinu dana i koštati će cca 8.000,00 kn.  

Prema hrvatskom zakonu postojeće licence trenera nisu važeće a da bi klubovi mogli djelovati moraju 

imati osposobljenog trenera s važećom licencom.  



Gđa. Knežević predlaže da se takva vrsta obrazovanja napravi na razini cijele Hrvatske. 

Gosp. Kadić rekao je da ZKS želi surađivati s HKS-om vezano za obrazovanje trenera. 

Gosp. Kovačić i gosp. Valuh sudjelovali su na godišnjoj konferenciji HOO-a na kojoj je jedna od točaka 

bio novi Zakon o sportu. Da bi Zakon bio operativan prvo je potrebno napraviti velik broj 

podzakonskih akata i odluka temeljem kojih bi se isti mogao provoditi. Voditi će se računa o tome kad 

će se izrađivati Pravilnik HKS-a. 

Gosp. Lipovac, predstavnik KK Magušar smatra da je financijskim planom obuhvaćeno sve osim 

sportaša te da oni ne dobivaju ništa, treba voditi više računa o natjecateljima. Mišljenja je da savez 

treba financijsku potporu dati samo organizatorima međunarodnih natjecanja a ne domaćih. Također 

treba voditi računa o uvođenju doping kontrola na natjecanjima. 

Gosp. Kovačić rekao je da se trenutno raspravlja o manjem iznosu koji treba pravedno podijeliti a da 

su natjecatelji obuhvaćeni sredstvima HOO-a za međunarodna natjecanja. 

Što se tiče doping kontrola država je ukinula instituciju za provođenje doping kontrola tako da 

trenutno nema mogućnosti provođenja iste sa domaćim stručnjacima. 

Gđa. Knežević također smatra da treba posebno obratiti pozornost na sportaše amatere. 

Gosp. Koletić, predstavnik KK Mirnovec mišljenja je da HKS nije napravio skoro ništa i da se treba više 

truditi. 90% trenera radi nezakonito. Treba donijeti puno pravilnika temeljem kojih će HKS raditi, 

raspisati natječaje na koji će se klubovi javljati. Ima puno klubova koji nemaju sportaše i smatra da svi 

klubovi ne bi smjeli biti isto rangirani. Svi zajedno moraju surađivati. Na zadnjoj skupštini obećana je 

transparentnost no smatra da ista ne postoji. Treba se javno znati na što se sredstva HKS-a troše. 

Gosp. Šimleša također je mišljenja da sportaši i uzgajivači nemaju nikakvu potporu te da treba uvesti 

doping kontrolu. Hitna pomoć na natjecanjima također mora biti obavezna. 

Postavio je pitanje vezano za potporu dobivanja državljanstva za rusku državljanku članicu KK Batida. 

Zanima ga tko je odobrio taj zahtjev odnosno tko je stručna osoba koja je zaključila da osoba ima na 

to pravo. 

Gosp. Šimleša slaže se da treba osnovati radnu skupštinu koja će raditi na izradi pravilnika. 

IO nije stručni odbor već uprava koja treba donositi sredstva a ne odlučivati na što će se ista trošiti. 

Gđa. Novak Djelmić, predstavnica KK Jarun smatra da bi i za sredstva HOO-a također trebalo donijeti 

odluku i kriterije temeljem kojih će sportaši imati pravo na ista. Treba nagraditi ostvaren rezultat te 

temeljem istog retroaktivno isplatiti sredstva sportašima. 

Gosp. Hrkač, član IO-a pohvalio je prijedlog izrade Pravilnika i napomenuo da Zakon o sportu stupa na 

snagu sad a podzakonski akti za 6 mjeseci. Ono što će se sad napraviti sigurno neće biti u skladu sa 

svim aktima.Pitanje je dali sad raditi pravilnik ili kad budu donijeti svi podzakonski akti. 

Gosp. Kovačić predlaže da se usvoji prijedlog KK Evago da se isti izradi u roku od 3.mjeseca. 



IO izići će s prijedlogom u raspravu po disciplinama kako bi se za skupštinu izašlo sa što boljim 

prijedlogom. 

Gosp. Ulaga predlaže imenovanje radne skupine koja bi radila na prijedlogu Pravilnika koji bi 

predložila IO-u i na kraju Skupštini na usvajanje. Smatra da je to najbolji način. 

Gđa. Knežević predložila je da se u Zaključak dostavljen od KK Evago doda sljedeća točka: 

Formira se radna skupina koju sačinjavaju predstavnici svih stručnih i sportskih odbora te se zadužuju 

u roku od 30 dana od usvajanja zaključka  donijeti prijedlog Pravilnika Izvršnom odboru. 

Koordinator radne skupine je glavni tajnik gosp. Valuh. 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

AD 7 

Plan rada i Financijski plan za 2023.god. dostavljeni su članicama uz poziv na Skupštinu. 

Gosp. Kovačić zamolio je gosp. Valuha da još jednom prezentira prijedlog Financijskog plana. 

Gosp. Valuh rekao je da je plan napravljen temeljem povijesnih podataka, osim sredstava HOO-a. 

Što se tiče mjesta održavanja pojedinih natjecanja ne treba se držati striktno istih obzirom da su ista 

podložna promjenama. Unutar određenih sredstava HOO-a mogu se raditi promjene po disciplinama 

u dogovoru s izbornicima. 

Izbornici su dali prijedloge natjecanja koji su dostavljeni u HOO no odobrena su sredstva samo za ona 

natjecanja koja se nalaze u financijskom planu sredstava HOO-a. 

Gosp. Lipovac tražio je dokument koji je HKS dostavio HOO-u vezan za sredstva za međunarodna 

natjecanja. Zanima ga zašto neka natjecanja nisu dobila sredstva. Gosp. Lipovcu biti će dostavljeni 

prijedlozi upućeni u HOO. 

Gosp. Valuh rekao je da su izbornici bili ti koju su dostavili svoje prijedloge. Iznosi koje je HOO 

odobrio su donijele njihove radne skupine te na to savez ne može utjecati. 

Izbornik discipline može napraviti prenamjenu unutar odobrenog iznosa za pojedinu disciplinu. 

Gosp. Šimleša  pitao je mogu li se određene stavke iz financijskog plana prenamijeniti. Također je 

napomenuo kako nema donacija od sponzora. 

Gosp. Kovačić rekao je da je plan rađen krajnje realistički sa stvarnim stanjem. Nije se upuštalo u 

iznose za koje se nije sigurno da će biti ostvareni. Ima šansi da će se sredstva ostvariti od HEP-a, 

banke, osiguravajuće kuće i slično i to će biti samo plus. Ovo je stvarno stanje u ovom trenutku. 

Gosp. Valuh napomenuo je kako sredstva HOO-a koja su odobrena ne mora značiti da će ista biti i 

izvršena u potpunosti, sve ovisi o financijskom stanju HOO-a. 



Gosp. Kovačić napomenuo je kako sredstva HOO-a nisu realizirana u 100% iznosu jer nije bilo 

zahtjeva od strane natjecatelja te nisu izrealizirana sva predviđena natjecanja. Većina sredstava ipak 

je iskorištena prenamjenama koje je HOO odobrio. 

Gosp. Koletić smatra da bi se trebalo zapitati vezano za iznose sponzorstava te da  se ista mogu 

priskrbiti ukoliko se uloži više truda. 

Također je napomenuo da je savez izdavao račune koji su uključivali pdv na usluge koje ne podliježu 

PDV-u.   

Smatra da savez plaća velike iznose za računalne usluge i da bi se taj trošak trebao anulirati s 

marketinškim uslugama. 

Postavlja pitanje tko su ljudi koji su HKS-u davali pozajmice. 

Gđa. Knežević rekla je da u materijalima nije vidljiv plan rada te na koji način ga misle predstaviti. 

Postavlja pitanje na koji način HKS misli vratiti pdv uplaćen temeljem izdanih računa na koje je 

zaračunat pdv a po zakonu nije smio biti. 

Smatra da sredstva HOO-a ne mogu prenamijeniti izbornici već to mora odobriti skupština. Predlaže 

prenamjenu nekih sredstava financijskog plana. 

Gosp. Valuh ispričao se na krivo fakturiranim računima koji su uključivali pdv a nisu smjeli. Prema 

konzultacijama s knjigovodstvenim servisom HKS-a bit će napravljeni ispravci tih računa. 

Gosp. Golubiček, predstavnik AKK Križevci postavlja pitanje zašto se HKS vodi na krivi način i zašto se 

sadašnje vodstvo primilo posla koji ne zna raditi. 

Gđa. Poljaković rekla je da je na zadnjoj skupštini bilo razgovora o reviziji upravo iz razloga da se 

greške isprave te postavila pitanje zašto ista nije provedena. 

Gosp. Valuh rekao je da revizija košta i da ne zna od kuda bi savez podmirio taj trošak. 

Gosp. Šimleša rekao je da bi on kao glavni tajnik morao to znati. 

Gosp. Kovačić rekao je da su pozajmice koje još nisu vraćene napravljene 2018., 2019. i 2020.god. te 

pročitao iznose istih: 

SIMON KURTOVIĆ – 70.000,00 kn ostalo za vratiti 45.000,00 kn 

OU BRANKA ŠTAJDUHAR – 100.000,00 kn ostalo za vratiti 61.000,00 kn 

 KOVAČEVIĆ, PRPIĆ, SIMEUNOVIĆ D.O.O. – 70.000,00 kn ostalo za vratiti 17.000,00 kn 

SONJA FABLE – 50.000,00 kn ostalo za vratiti 15.000,00 kn 

SPONZA SEDAM D.O.O. – 50.000,00 kn ostalo za vratiti 26.000,00 kn 

S nekima od navedenih je dogovoreno da se neće obračunavati kamate a s ostalim se još treba 

dogovoriti. 



Gosp. Kovačić rekao je da je plan rada sadržan unutar financijskog plana a na izbornoj skupštini 

održanoj 01.09.22.god. iznio je plan rada za 2023.god. koji je tada i usvojen. 

Gđa. Knežević rekla je da HKS mora donijeti plan rada za svaku iduću godinu i to je ozbiljan 

dokument. Predizborni plan je jedno a plan rada drugo. 

Gosp. Kovačić dao je na glasanja prijedlog Financijskog plana dostavljen članicama uz poziv te zamolio 

verifikacijsku komisiju da proziva članice s pravom glasa kako bi se svaki osobno izjasnio. 

Gđa. Poljaković pitala je što će se dogoditi ukoliko se financijski plan sad ne usvoji. U Zakonu ne piše 

ništa vezano za isto. 

Nakon provedenog glasanja stanje je sljedeće: 

ZA – 22 glasa 

PROTIV – 8 glasova 

SUZDRŽAN – 3 glasa 

Verifikacijska komisija ustvrdila je da nedostaje jedan glas. 

Većinom glasova usvojen je Financijski plan za 2023.god.. 

 

AD 8 

Od prošle redovne skupštine do danas zahtjev za prijem u članstvo dostavili su sljedeći klubovi te isti 

zadovoljavaju uvjete za prijem: 

KK SV. MARTIN 

KK SV. KRŠEVAN 

KK SPIRIT 

Gosp. Koletić smatra da bi Statutom trebalo postrožiti uvjete za prijem u članstvo HKS-a. Treba 

promijeniti kriterije i ne gledati isto na sportske klubove i ljubitelje konja.  Također treba osnovati 

radnu skupštinu koja će odlučivati o prijemu u članstvo HKS-a. 

Gosp. Cepanec, predstavnik KK Varaždin 95 rekao je kako ima klubova koji jedva preživljavaju no i 

dalje su ustrajni u svome radu te da svako dijete jednako vrijedi bez obzira kojem klubu pripada. 

Ne smiju se omalovažavati klubovi koji nemaju velik broj natjecatelja i jaku infrastrukturu.  

Novom vodstvu je dan mandat i treba im dati priliku da se pokažu a što je nemoguće u ovom kratkom 

vremenu. Nigdje nije idealno i ništa se ne može promijeniti preko noći. Ljudima treba dati vremena i 

priliku da se pokažu. 

Predloženi klubovi jednoglasno su prihvaćeni u članstvo HKS-a s 1.1.2023.god.. 



AD 9 

KK Evago dostavio je prijedlog Zaključka o zaduživanju predsjednika HKS-a da urgira pri ministarstvu 

zaduženom za poljoprivredu. 

Gđa. Knežević istaknula je da je trenutan Pravilnik o sudjelovanju kopitara na natjecanjima donesen 

temeljem starog zakona te da treba urgirati pri Ministarstvu da se donese novi važeći pravilnik. 

Gosp. Kovačić je iznio da je u ovom pravilniku reguliran protok informacija. Ako bi postojala 

diskriminacija natjecanja i konja, treba se pozvati na uredbu EU koja je na snazi. U planu rada 

Ministarstva za 2023.god. je izrada novog pravilnika. Pri Ministarstvu postoji povjerenstvo za izradu 

pravilnika u kojem HKS ima svog predstavnika a pravilnik će biti donesen u 2023.god.. 

Gosp. Kovačić također je iznio i informacije o drugom još važnijem Pravilniku kojim se definiraju 

poticaji i subvencije za uzgoj. 

Svako grlo koje završi utakmicu pod ingerencijom HKS-a može ostvariti određen novčani iznos. 

Sportski dio dobio je na važnosti više nego uzgoj. 

Gosp. Kovačić apelira na sve vlasnike čija grla udovoljavaju uvjetima da se prijave za subvenciju te 

iskoriste raspoloživa sredstva.  

 Gđa. Prvanović Babić, predstvanica SKK SEM i Predsjednica odbora za veterinarstvo rekla je da je 

izašao novi Zakon o zaštiti zdravlja životinja te da će nakon sastanka Odbora za veterinarstvo sve 

članice dobiti smjernice. 

Prijedlog Zaključka dat je na glasanje te jednoglasno usvojen. 

 

AD 10 

Gosp. Kovačić rekao je da se licencirani natjecatelji i službeno osoblje osiguravaju od nezgode pri 

EUROHERC osiguranju od 2019.god.. Obzirom da osiguranje konja nije moguće ugovorena je polica 

osiguranja izvanugovorne odgovornosti. Polica vrijedi godinu dana od dana osiguranja. 

Gđa. Knežević zamolila je da savez pošalje svim članicama uvjete osiguranja. 

Gosp. Kovačić rekao je da u ovom trenutku traju određeni pregovori te da će klubovi biti obavješteni 

kad će biti poznati svi detalji. 

Gđa. Knežević rekla je kako u Cjeniku HKS-a ne smiju biti navedeni iznosi u CHF, novčane kazne ne 

smiju biti u Cjeniku jer se iste nalaze u pravilnicima, usluge koje ne podliježu pdv-u ne smiju u cjeniku 

biti izražene s pdv-om. 

Gosp. Valuh rekao je da će Cjenik biti korigiran i usklađen. 

Gđa. Knežević postavila je pitanje predsjedniku što je s obvezom da će do iduće skupštine biti 

imenovan još jedan član IO-a.  



Gosp. Kovačić rekao je da još uvijek nije nađena osoba koja bi postala članom IO-a te da se još uvijek 

traži osoba koja bi ujedno bila i glavni sponzor HKS-a. 

Gosp. Šimleša rekao je da HKS ima problem s marketingom i da bi trebalo pronaći rješenje odnosno 

pronaći osobu ili firmu koja bi imala interesa za taj posao. Da bi se napravio kvalitetan posao isti 

treba i platiti. 

Gosp. Kovačić slaže se da postoji problem u pronalaženju sponzora, IO je raspravljao o tom problemu 

te je na prvoj sjednici IO-a svaki član dobio zadatak osigurati barem jednog sponzora za svoju 

disciplinu no na žalost to nije ostvareno. 

Što se tiče marketinga za to treba angažirati educirane osobe. 

Gosp. Kadić rekao je da je teško da će se od agencije za marketing polučiti bilo kakvi rezultati jer 

osoba koja će to raditi mora poznavati srž te imati ljubav prema konjičkom sportu. To treba biti osoba 

koja ima znanja i interesa. 

Također je napomenuo kako se članice moraju međusobno poštivati i ne pokazivati animozitet jednih 

prema drugima pred trećim osobama  jer na taj način neće biti niti interesa niti poštovanja od trećih 

osoba. Treba djelovati kao cjelina, zajedništvo i međusobna podrška su biti jer će jedino na taj način 

sponzori željeti sudjelovati u projektima. 

Verifikacijsko povjerenstvo izvjestilo je članice da je greškom dva puta prebrojen jedan predstavnik te 

da se skupštinsko tijelo sastoji od 33 prisutne članice s pravom glasa. 

 

Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda sjednica je završila u 18.45 sati. 

 

Zapisničar 

Martina Hercigonja 

 

Ovjerovitelji 

Andrea Novak Djelmić 

 

Marko Ulaga 

 


